
第一图书网, tushu007.com
<<英语诵读经典>>

图书基本信息

书名：<<英语诵读经典>>

13位ISBN编号：9787563224968

10位ISBN编号：7563224963

出版时间：2011-1

出版时间：大连海运学院出版社

作者：王宗文 编

页数：255

字数：168000

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：http://www.tushu007.com

Page 1



第一图书网, tushu007.com
<<英语诵读经典>>

内容概要

　　朗读和背诵有助于克服“哑巴英语”。
在中国学英语，在课外说英语的机会不多，朗读和背诵就显得更加重要了。
对于提高口语能力，已有不少专家学者提出了许多好的建议和方法，其中一个重要的方法就是朗读和
背诵。
脑子里有词、有句，笔下才能写出来，嘴里才能说出来。
朗读与背诵是口语的基础。
说是即兴表达，因而，要说得好，必须有相当的语言知识和语言材料的积累。
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章节摘录

　　One of the virtues that Americans respect isperseverance. Remember Aesop's fable about theturtle and the
rabbit that had a race？
 The rabbitthought he could win easily， so he took a nap. Butthe turtle finally won because he did not give
up.Another story tells of a little train that had to climba steep hill. The hill was so steep that the littletrain had a hard
time trying to get over it. But thetrain just kept pulling， all the while saying，Ithink I can， I think I can. At last，
the train wasover the top of the hill.I thought I could， Ithought I could， chugged the happy little train.
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